
D.16.12.24, kl.18.00-20.00                                                                              

 

Skolebestyrelsesmøde, Skårup Skole 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrerepr. 

Andreas Kaas Dahl 

Pernille Langelund 

Heidi Gertsdatter Højager - forsinket 

Linda Beck Madsen 

Signe Lundsgaard-Nielsen 

Kristian Skovgård Olsen 

Sanne Schou Lund 

Sofie Rosenlund Lau - fraværende 

 

Medarbejderrepr. 

Jane Lønberg 

Mikael Wagtberg Rasmussen - syg 

 

Elevrådsrepr: 

Ella Iglemose, 8.b 

Frida Vorm Ljungkvist, 7.a 

 

Konst. Viceskoleleder: Birgitte Lading Andersen 

Konst. Skoleleder: Søren Hansen 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

2. Muligt medlemskab af Skole & Forældre (15 min) 

I kan læse mere om organisationen her. https://www.skole-foraeldre.dk/  

Medlemskab koster 3.215 kr. pr. år i basiskontingent og 10,30 kr pr elev= ca. 6.200 

kr/pr. år. 

v. Kristian 

 

De udbyder nogle kurser, hvor de giver 50 %. Man kan sparre med dem som bestyrelse 

i forhold til de problemer man står med som skole. 

Søren kan supplere med, at det er et solidt arbejde de gør sig. Der findes god hjælp i 

forhold til udarbejdelse af principper. 

Hvor skal pengene tages fra? Budgettet til skolebestyrelse kan det tages fra. Det vil 

give god mening at kigge på det samlede budget og tage det med i overvejel-

serne med den nye leder.  

 

3. Elevrådets punkt (15 min) 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/


Der har været et møde med Kathrine om Sunde og stærke fællesskaber. Ella skal fremlægge 

noget på et nyt møde. De har stillet spørgsmål til hvorfor det kun er nogle skoler der kan få 

gratis mad. 

Sommerfest – der er et ønske om en god fest 

Ella og Frida synes det er svært at få noget i gennem. Andreas synes elevrådsrepræsentan-

terne gør det rigtig godt. Det er ikke et udtryk for at vi ikke lytter, men blot et andet syns-

punkt. Søren vil gerne have masser af nye ideer fra elevrådet og vil gerne lave gode aftaler 

med eleverne.  

Bestyrelsen vil gerne bakke op om en sommerfest. Timer fra Leaps kan blive brugt her.  

Ønske om en elevrådsdag. Stokkebækskolen har en sådan dag, som vi kan skele lidt til. En 

årsplan med møder for fester mm mere hele året. 

 

 

4. Økonomi (20 min) 

I får et sidste overblik i skolens økonomi i 2024. Arbejdet er endnu ikke færdiggjort. Bi-

lag enten eftersendes eller medbringes på mødet. 

v. Søren 

Der er kommet en ny skabelon til at taste økonomi ind i. Den nye skabelon regner elev-

tal i fremtiden med. Det har betydning for økonomien i fremtiden. Det viser sig i et ne-

gativt tal i fremtiden.  

Længden af tilbagebetalingen er 3år i den fremlagte plan. Planen kan godt forlænges.  

 

5. Personale Nyt (10 min) 

Velkomst, ny skoleleder 

v. Birgitte 

 

 

6. Generel orientering 

Formand: der har været et orienteringsmøde i sidste uge. Det var et godt møde. Folk 

var ærgerlige over situationen nu, men der var også tilkendegivelser i at nogle godt vil 

give en hånd med fremadrettet. Lejrskole 8 klasse, har der også været møde omkring. 

Det er også gået godt. Folk var ærgerlige men forstod bevæggrundene fra bestyrelsen.  

Skoleledelse: 

Medarbejdere: 

Øvrige: 

 

Dagsorden lavet af Andreas, Signe og Søren 


